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Verksamhetsplan 2024 
 

Styrelsens mål 2024  

• Lärbro IF har som vision och huvudsaklig idé att finnas till för barn och ungdomar i 
Lärbro med omnejd, och ge möjlighet till roliga, fostrande och hälsosamma fritids-
aktiviteter. Detta för att Lärbro IF ser det som en investering för framtiden och en 
viktig uppgift att kunna ge förutsättningar för en enkel och meningsfull fritid för de 
barn och ungdomar som vi har här. 

• Vi vill också erbjuda aktiviteter för vuxna med friskvårdsinriktning och på 
motionsnivå för att främja välbefinnandet och stärka gemenskapen i bygden. 

• Att underhålla och rusta Forsavallen så att det förblir en mötesplats både för våra 
organiserade aktiviteter men även en mötesplats för stora som små att ha 
spontanidrott på. En plats för motion och hälsa i bygden.  

• Att alla vi ska vara en ansvarsfull förening, där vi vuxna är bra förebilder och goda 
lyssnare för våra aktiva barn och ungdomar i föreningen.  

• Att vi gör det här tillsammans för alla medlemmar och för föreningen. Det ska gå en 
röd tråd genom alla våra verksamheter oavsett idrott. Samma värderingar, samma 
filosofi, samma hjärta        

 

Framtida planer/ Övrig verksamhet – 

 

Barn och ungdomar  

I styrelsemötet den 6 februari 2023, lyftes idéer om hur vi skulle kunna ha verksamhet för 

skolungdomar från främst Lärbro skola efter skoltid, då till att börja med en gång per vecka. 

Vi pratade om att jobba för en typ av ”fritidsgård” på Forsavallen där vi vill kunna erbjuda till 

exempel pingis eller liknande som inomhusaktivitet. Tankar kring att möjligheter till enklare 

mellanmål skall finnas tillgängligt lyftes också. 

I idén om en sådan här verksamhet uppstår såklart frågor om vem eller vilka som skall finnas 

på plats för barnen och ungdomarna. Detta diskuterade vi också i styrelsen och kom fram till 

att det finns personer som vill och kan. Såklart kommer vi att behöva stöd från fler frivilliga 

med detta. 

Varför då denna idé? Jo, både nationellt och SISU på Gotland, jobbar för att öka rörelse hos 

barn och ungdom. Det är ingen nyhet att barn och unga rör sig för lite och vi tänker att om vi 

i föreningen kan ha till exempel pingis, bara för att det är roligt, så kan vi bidra till 

satsningen. Vid varmare väder har vi ju också möjligheter att vara utomhus med kanske 

sådant som brännboll, kubb, fotboll eller annat. I allra bästa fall får vi nya spelare till våra 

lag. 

Satsningen går hand i hand med vår egen vision och vi tänker att vi också kommer att vända 

oss till Lärbro Skolas IF för ett samarbete. 

I skrivande stund är ovan en idé men en idé vi kommer att jobba vidare med under 2024 

med förhoppning om att kunna starta så snart det är möjligt. 
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Lokalen på Forsavallen  

Styrelsen i Lärbro IF vill på bästa sätt använda den lokal vi har tillgänglig på Forsavallen. Vi 

tänker oss att återuppta möjligheten för främst boende i Lärbro att hyra lokalen för privata 

födelsekalas eller andra liknande tillställningar och en inventering av befintlig nödvändig 

utrustning i lokalen har gjorts. 

Slutgiltigt beslut är inte ännu taget om hur mycket eller exakt vad som skall köpas in för 

ändamålet men tidigare beslut om inköp av bland annat ny och mer effektiv kaffebryggare 

har genomförts. 

Information om uthyrning av Forsavallen kommer att komma på föreningens hemsida när vi 

fastställt rutiner kring denna. 

 

Nya Baracken på Forsavallen  

Vi hoppas att den nya baracken med två nya omklädningsrum är besiktigad och klar inför 
fotbollssäsongen så att vi kan få ta del av allt som skett under höst/vinter 23/24.  

 

Grönytor på Forsavallen:  

Vi hoppas kunna hitta en bra och smidig lösning med bevattning av grönytorna på 
Forsavallen under 2024. Vi hoppas även kunna få upp den digitala klockan/måltavlan inför 
fotbollssäsongen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verksamheterna – 
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Fotboll  

 

Mix-6 (Ledare: Susanne Hedlund) 

Lärbro IF:s lag Mix-6 kommer att delta i DG-cup 2024 med två lag. 

Funderingar finns på att dela gruppen i i 2 olika, den ena med enbart fotboll, och den andra med mer 

inriktning på lek och bollkul. 

Styrelsen jobbar på att hitta nya ledare. 

Tanken är att detta lag även ska kunna delta i något sammandrag under 2024. 

Vi fortsätter jobba för att fler barn skall ansluta sig till Lärbro IF:s väl fungerande förening, för att 

röra på sig och ha roligt. 

 

 

Pojkar/Flickor 15/16 (Ledare: Helen Jacobsson, Tuva Hansson och Christer Hansson)  

Vi kör på med inneträningarna en gång i veckan fram tills att vi kan gå på gräset i vår. Vi kommer 

anmäla minst två lag till spel i 5x5 och arrangera åtminstone ett sammandrag hemma på Forsavallen. 

Laget från 3x3 går även de upp och spelar 5x5.  

Vi kommer fortsätta använda oss av Fotbollsförbundets spela lek och lär med fokus på att det är kul 

att röra på sig, hur man är mot sina kompisar och att vinna och göra mål inte är allt.  

Tanken är att försöka få ihop ett rent tjejlag med de tjejer vi redan har och även försöka få in nya.  

Då vi då i så fall får tre lag behöver även vi utöka på ledarsidan. 

Vi har fantastiska barn och det ska bli kul att se dem utvecklas mer och mer för varje träning som 

går! 

 

 

 

Pojkar födda 2013/2014 (Ledare: Jonas Engström)  

 
Har nu startat säsongen med 3 träningar och dg-cup, cupen gick bättre än väntat både med 
resultat o pratet. Snacket innan- att vi är ett lag o vi ska vara schyssta mot varandra o bara 
positivt snack, typ om någon missar öppet mål så säger vi inte-fan va kass du är eller är de är 
byte så inget svid att man vill spela mer. Utan high-five vid byte o du sätter den nästa gång 
istället. Så det kommer jag jobba med i år och få dom att förstå att är alla schyssta och ger 
positivt snack så blir vi ett bättre lag, bättre gemenskap i gruppen vill jag uppnå.  
 
Och så vill jag ha dom på 7-mannaplan i år för det behöver dom gå in i nu. Och i och med det 
så blir de lite mer allvar än lek, den tröskeln är dags att ta nu. Där kommer jag jobba mycket 
med att kunna slå en passning bra och positionsspel.  
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Så min plan/vilja är träning 2ggr i veckan samt seriespel, och höja oss som spelare. Men det 
viktigaste är få ihop laget och känna att alla tycker det är kul och lära dom att positivt snack 
är nyckeln. Då kommer också resultaten bli bra. Sen känns de väl som att nån individ kan bli 
svår att gå samma riktning som andra. Men målet är och få ihop gruppen bra, och så jä**a 
kul att Lärbro IF lever igen.  
 
Flickor 11 (födda 2012 - 2014) (Ledare: Lotta Söderström & Tilde Hansson hjälpledare 
Christer Hansson)  

Inomhusträningar 2 dagar i veckan torsdag och söndag i cementahallen. Tillsammans med P10 fram 
till mitten på januari. Då tas P10 över av Jonas Engström. 
Vi kommer att delta med 1 lag i DG cup. I skrivandes stund är F11 18 stycken.  
 
Vi kommer ha mycket fokus på att få ihop gruppen då det kommit nya spelare under slutet av 2023 
och vi hoppas på hög träningsnärvaro bland tjejerna. 
 
Utomhussäsongen 2024 kommer det att spelas seriespel i 7 mot 7. Denna säsong kommer vi vid 
behov att låna ut spelare till F14 om dom behöver. En tanke är att ev. låta dessa tjejer vara med och 
träna med dem 1 gång i vecka. 
 
Så fort väder och vind börjar tillåta kommer vi att flytta ut minst 1 träning i veckan. 
Två träningar i veckan samt match kommer vi ha. Vad gäller träningar så behöver vi kombinera 
fotboll och fys. Något vi hoppas att vi kan lyckas med. 

 
Pojkar födda 2011/2012 (Ledare: Alf Hansson)  

Vi kommer starta året med träning två gånger i veckan tillsammans med P-14. En i 

cementahallen den andra i solklintshallen. Sen när väder och vind tillåter går vi ut på gruset 

på Forsavallen.  

Vi kommer även att vara med i DG- cup. Vår önskan är att även få åka till Bullerby cup i 

sommar igen. Vi har inte riktigt bestämt om vi ska anmäla oss till 7 eller 9 manna serien i år.  

Kommer att lägga lite extra på spelförståelse och lagbygge.   

 

Flickor 2009-2010-2011 (Ledare: Jimmy Jonsson & Terese Sjöqvist)  

•Vi har haft ett möte med laget om hur dem vill att vi ska gå vidare framåt, så här är en del 
av det vi diskuterade. 
•Nu vet vi inte riktigt hur serien kommer att se ut men vi hoppas att det kommer in några 
lag som ska spela första året på 9-manna, så att det blir lite nytt motstånd. Lagets 
målsättning är att vi ska vara med och kriga om första platsen. 
•Laget vill att vi ska köra 3 träningar i veckan. Vi hoppas att vi kan få några tjejer från 
Hangvar som kan komma på våra träningar och hjälpa till så att få upp ett högre tempo på 
träningarna. 
•Dem tycker att vi ska börja jobba lite mer med att ha en spelidé som vi ska träna på (riktigt 
roligt att höra). 
•Att kunna köra några träningsmatcher. 
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•Vi hoppas att vi även i år kan åka iväg på en Cup på fastlandet. Tjejerna var överens om att 
vi kommer att behöva jobba, så att vi får in en del pengar. 
•Få någon annan som håller i träningarna ibland t.ex fys, målvaktsträning 
 
•Vi pratade mycket om gemenskap och respekt på träningarna. Mobilerna ska ligga i vår 
svarta väska. När vi är på träningen så är det träningen som är det viktiga och inte vad man 
gjorde i skolan idag. Det får dem prata om innan och efter träningen. Detta höll tjejerna med 
om. 
•Vi skulle vilja ha ut en dietist som kan hjälpa till att få tjejerna att förstå hur viktig kosten 
är. 
•Lägga över kioskansvaret på föräldrarna, så vi inte behöver jaga till varje match. Fungerade 
bra 2023. 
 
Budget/plan 2024 
•Att vara med i seriespel 
•Att vara med i någon inomhus cup tex DG-cup (klart) 
•Domare? Hur ska vi lösa denna? 
•Åka iväg på någon cup på fastlandet hade varit roligt. 
  Vi skulle kanske haft ett bortaställ i annan färg. 
 
 
 

Pojkar 14 födda 2009 - 2011 (Ledare: Hampus Larsson)  

2024 kommer jag tillsammans med grabbarna gå igenom listan nedan, om styrelsen 

godkänner denna! Vi kommer inom kort efter årsskiftet att tillsammans sätta upp 

gemensamma mål som vi kommer ha som ett styrmedel när vi utför träningarna. Detta 

kommer göra att barnen kan ställa krav på mig/oss som tränare och jag kan ha högre krav 

på barnen! Vi gör detta tillsammans! 

Verksamhetsplan 

TRÄNING 

· Lagträning 2 - 3 ggr i veckan. 
· Att tillsammans sätta upp mål inför säsongen på både tränare och spelare. 
· Tillsammans med spelarna utföra en meningsfull och lämplig träning, stimulera och 
utveckla spelarnas förståelse som lag och individ. 
· Öka förståelsen för spelets skeenden, anfall och försvar. 
· Teknik (balans, rörlighet, styrka, passningar, vändningar och skott). 
· Utföra målvaktsträning tillsammans med utomstående målvakt. 
· Spelarutbildning för samtliga spelare. 

Match 

· Spelagaranti för spelare med högst närvaro. 
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· Spelare med högst närvaro 1 - 9 kallelse till samtliga matcher, rotation på resterande. 12 
spelare kallas till match totalt! 
· Försöka hålla fasta positioner på spelarna. 

Mätbara mål 

· God förståelse för spelets skeende. 
· Skapa förståelse för vad som förväntas av just dig som spelare under match och träning. 
· Skapa förutsättningar för god sammanhållning i laget både på och utanför planen. Tex, 
Spelkväll, Bowling, Grillning! 
 
 
 

Styrelsens mål 2024   

• Fortsätta bygga klubbkänsla och bygga broar mellan fotbollslagen 

• Följa Fotbollförbundets spelarutbildningsplan och utbilda/uppdatera alla ledare i den 

samt informera föräldrar om hur vi utbildar barnen inom fotboll.  

• Delta på Idrottens dag i september på Lärbro Skola och Solklintsskolan. 

• Avslutning i oktober med hamburgergrillning på Forsavallen. 

• Delta under Lärbrodagen. 
• Erbjuda fyra lag i seriespel att åka på cup på fastlandet i sommar.  
• Jobbar vidare med Sponsorintäkter  
• Sälja kakor, julkalender och uppesittarlotter under året  
• Faga Hammarsänget samt jobba vidare med samarbete med hembygdsföreningen 

som t.ex Valborgsfirandet.  
• Hitta fler sätt att få ihop pengar för att bidra till resor till fotbollscuper.  
• Kiosken - är en inkomstkälla och den ska finnas vid alla hemmamatcher och 

sammandrag samt gärna även vid tillfällen under futsalsäsongen i Slite. Vara lyhörda 
för fler tillfällen där kiosk kan tänkas behövs som kan inbringa inkomster till 
föreningen.  
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